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           Ing. Irena Weisserová 

      Místostarostka města Kostelec nad Orlicí 
 
 
 
V Kostelci nad Orlicí dne 26. srpna 2009 
 
 
Stanovisko Odboru sociálních věcí k rozšíření kapacity mateřských škol 
v Kostelci nad Orlicí. 
 

Vážená paní místostarostko, 
 

na základě Vašeho požadavku Vám sdělujeme, že již v minulém roce jsme upozorňovali na 
situaci s nedostatečnou kapacitou mateřských škol v Kostelci nad Orlicí.  
Na základě informací od rodičů nezletilých dětí v předškolním věku jsme oslovili Odbor 
školství a kultury a požádali o prošetření situace a případné další jednání v této situaci již 
v roce 2008. 
 

Odbor školství a kultury byl námi osloven na základě výstupu z pracovního jednání I. 
pracovní skupiny komunitního plánování ze dne 17.06.2008, kde jsme se touto problematikou 
zabývali (viz.zápis u koordinátora). Z OŠKT jsme obdrželi informaci, že celkem 21 dětí 
nebylo do MŠ Mánesova přijato. Od této doby jsme nebyli informováni o dalším vývoji 
situaci ani přizváni k řešení této situace.  
 

Záležitost se dle našich informací vyhrotila na přelomu jaro/léto 2009 po zápisech do MŠ, 
kdy rodiče neumístěných dětí sepsali petici a předali vedení města. Vzhledem k tomu, že 
demografický vývoj jednoznačně ukazuje na nárůst počtu narozených dětí, je zřejmé, že 
pokud nedojde k navýšení kapacity MŠ v Kostelci nad Orlicí bude se situace cyklicky 
opakovat a pravděpodobně dojde časem k navyšování počtu neumístěných dětí v MŠ. 
V souvislosti s možným uplatněním rodičů nezletilých dětí na pracovním trhu (pokud by 
nezletilé děti nebyly umístěny do MŠ, rodičům se nepodaří zajistit si pracovní místo a dojde 
tak k sociálnímu vyloučení této cílové skupiny), Odbor sociálních věcí jednoznačně 
doporučuje, aby se město Kostelec nad Orlicí touto problematikou vážně zabývalo a navýšilo 
kapacity MŠ v našem městě.  
 
S pozdravem 
 
 
       Mgr. Miloslava Stojanová 
                        Vedoucí odboru sociálních věcí  
 


